
Dagsorden den 07.10.24 for Fole Friskole og
Naturbørnehave

Fremmødte:

Bestyrelse: Elin, Majbritt, Jørgen, Kia

Ledelse: Anita, Biran

Repræsentant for lærerne: Henrik

Referent:

Afbud:

Dagsorden: Referat: B:

Godkendelse af referat fra sidst
og underskrift af dokumenter
Tilføjelse til Dagsordenen:

Siden sidst fra Skolen: Der har været lejrtur, hvilket var en god oplevelse. Der er
gang i pant-projektet som går rigtig fint. Der er Halloween
forberedelser og skolehaven er blevet beriget med nye
planter, med de midler som var sat af dertil. Der kommer
højbede til skolehaven og brændeskur.
Der arrangeres sangaften d. 6. november, med salg af
kaffe og kage.
Det er undersøgt om der kan fås reduceret el-afgift, men
det kan ikke lade sig gøre, da skolen ikke er til
helårsbeboelse.

Siden sidst fra Børnehaven Våd høstfest. 16 børn pt. sampasning med SFO. Tager en
tur til Mads bypark i efterårsferien.

Siden sidst fra Formanden Muere + dør til kældere er sat i værk.
Der er gang i renovering af gasfyr i børnehaven. Varmen
virker derovre igen.

Nyt fra bygningsgruppen Evaluering af arbejdsweekend
- Lys bålhytte børnehaven.
- Julelys
- Hæk planter sættes efter 15. oktober.

Det gik rigtig godt og der var god stemning. Mange
opgaver blev løst, også flere end planlagt. Næste år skal
der dækkes op i multisalen, så måltiderne kan indtages
siddende samlet.
Der skal fremadrettet udsendes info om procedurer for fx
arbejdsdag og bøde ved manglende frivilligt arbejde
sammen med indmeldelse til børnehave eller skole. Eller
alternativt udsendes link til procedurer via mail.



Nyt fra FFV Opdaterede oplysninger til hjemmesiden er sendt til
Kristina.
Forslag om at invitere FFV med til landsmøde.
Evt. kontakt formand vedr. et fælles møde mellem
bestyrelsen og FFV med emne:

Nyt fra Hallen Der er arbejdsdag i hallen til vinterklargøring i Oktober.

Nyt fra PR Der er primært opslag vedr. børnehaven - og fortsat en del
opslag vedr. skolen. Der kommer løbende henvendelser
med nye børn.

Nyt fra Fondssøgningsprojekter Fole IF julefrokost 02-11-24
Der er sendt materiale ind til en fond ved ITM8 som nogle
gange støtter lokale initiativer.

Nyt fra den Busansvarlige Bus til gram ?? Det undersøges om der kan komme en
rute til Gram

Status Skolekøkken. Evt. udprintning af skitsetegninger på nyt køkken evt. til
brug i PR.

Punkter fra sidste møde:

Eventuelt Strategimøde d. 24-10-24 flyttes til 27. Februar 2025.
Invitation til landsmøde skal udsendes tidligere, så der kan
meldes samlet til. Det er 26-27. april 2025.

Tilføjelser til årshjul

Punkter til næste
Bestyrelsesmøde

……………………………………… …………………………………….

…………………………………

Skoleleder Anita Bisgaard Bestyrelsesformand Jørgen Langfrits Næstformand Elin Oksen

Jørgensen

………………………………….. ………………………………………
………………………………..

Bestyrelsesmedlem Bestyrelsesmedlem Bestyrelsesmedlem

Ivan Sandberg Jeannett Mattrup Kia Hundebøl

…………………………………. ……………………………………..

Bestyrelsesmedlem Bestyrelsesmedlem

Majbrit Jensen Line Hauschildt




